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زاور:عملکردتیمهایدخترانآذربایجانشرقی
درلیگقابلقبولبود

عصرآزادی/س�رویس ورزش�ی: 
نایب رئیس هیات تکواندو استان 
آذربایجان ش�رقی گفت: عملکرد 
تی�م ه�ای نونه�الان و نوجوانان 
اس�تان آذربایجان شرقی در لیگ 

برتر قابل قبول بود.
 مهس��ا زاور در م��ورد عملکرد تیم 
های پایه دختران آذربایجان ش��رقی 
در لیگ برتر گفت: این برای اولین بار 
بود که تی��م های نونهالان و نوجوانان 
آذربایجان ش��رقی در مس��ابقات لیگ برتر تکواندو کش��ور حضور می یافتند و موفق شدند از 

مرحله مقدماتی صعود و در نهایت در مرحله نهایی به مقام ششم دست یابند.
وی افزود: تیم های استان برای اولین بار و با ترکیبی صد در صد بومی در مسابقات حضور 
یافته و برابر حریفانی که از ملی پوشان کشور هم سود می بردند قرار گرفته و نتایج خوبی را 
کس��ب کردند. نایب رئیس هیات تکواندو استان آذربایجان شرقی تصریح کرد: قطعا با تجربه 
ای که امسال کسب کردیم، در سال های بعدی قرار گرفتن روی سکو برای تیم های دختران 

آذربایجان شرقی دور از تصور نخواهد بود.

داورانجوانتبریزیدرکلینیکداوریبسکتبال
عصرآزادی/س�رویس ورزش�ی: 
دو داور جوان از استان آذربایجان 
ش�رقی در کلینیک دانش افزایی 
بس�کتبال  فدراس�یون  داوری 

حضور یافتند.
آیسان رشتبری و رضا کوهی دو داور 
جوان اس��تان بنابر دعوت فدراسیون در 
این کلینی��ک یک روزه تح��ت عنوان 
"کلینیک داوران جوان کش��ور" حضور 
یافتند. لازم به ذکر است مدرس کلینیک 
داوران بسکتبال جوان کشور، ولید مارسل از کشور لبنان بود و این کلینیک در محل تالار فدراسیون 

بسکتبال برگزار شد. استعفای گنج زاده باید در کمیسیون ورزشکاران مطرح شود؛
افزایش ۳ برابری یک کمک هزینه ناچیز

س��خنگونی کمیسیون ورزش��کاران گفت: استعفای س��جاد گنج زاده را نه تایید می کنم نه 
تکذی��ب. محمد بیداریان همچنین از س��ه برابر ش��دن کمک هزینه کمیت��ه ملی المپیک به 
المپین ها از سال ۱۴۰۲ خبر داد. به گزارش ایرنا، کمیسیون ورزشکاران کمیته ملی المپیک 
درحالی از آبان سال ۱۴۰۰ به صورت رسمی فعالیت خود را از سرگرفت که سجاد گنج زاده، 
قهرمان المپیک توکیو به عنوان رییس کمیس��یون انتخاب ش��د. برخی س��ایت های خبری از 
اس��تعفای سجاد گنج زاده از پست ریاست این کمیسیون خبر دادند و مدعی شد مرد طلایی 
کاراته ایران در المپیک توکیو، پیش از س��فر به فرانس��ه برای حضور در مسابقات بین المللی، 
اس��تعفانامه کتب��ی خود را به محمود خس��روی وفا رئیس کمیته ملی المپی��ک تقدیم کرده 
اس��ت اما رئیس کمیته ملی المپیک هنوز واکنشی نسبت به این استعفا نداشته است. محمد 
بیداریان س��خنگوی کمیسیون ورزشکاران اما در واکنش به دلایل این استعفا، در گفت وگوی 
اختصاص��ی ب��ا ایرنا گفت: این خب��ر را نه تایید و نه تکذیب می کنم و هی��چ نامه ای مبنی بر 
اس��تعفای گنج زاده ندیده ام. وی در واکنش به تقدیم استعفا به محمود خسروی وفا ادامه داد: 
از این موضوع بی اطلاع هستم اما تصمیم گیری در خصوص چنین مواردی باید در کمیسیون 
ورزش��کاران و با حضور اکثریت اعضا صورت گیرد. کمیسیون ورزشکاران باید تشکیل جلسه 
دهد و اگر فردی قصد اس��تعفا دارد با اعضای کمیس��یون در این باره صحبت ش��ود. بیداریان 
با اش��اره به برگزاری جلسه دیروز کمیس��یون ورزشکاران با حضور محمود خسروی وفا رئیس 
کمیته ملی المپیک، سیدمناف هاشمی دبیرکل و مهین فرهادی زاد نایب رئیس کمیته گفت: 
این جلس��ه به دو صورت حضوری و مجازی )با حضور اعضایی که به دلیل برگزاری تمرینات 
در خارج از کشور هستند( برگزار شد و طی آن مشکلات و نیازهای ورزشکاران برای حضور در 
بازی های آسیایی هانگژو مطرح شد. سخنگوی کمیسیون ورزشکاران به دو تصمیم مهم اخذ 
ش��ده در این جلسه اش��اره کرد و افزود: با تصمیم اعضای هیئت اجرایی، کمک هزینه کمیته 
ملی المپیک به المپین ها از ابتدای سال ۱۴۰۰ سه برابر شد و از رقم ۵۰۰ هزارتومان به رقم 
یک میلیون و ۵۰۰ هزارتومان رسید. البته هیئت اجرایی مقرر کرد این کمک هزینه هرسال 
افزایش داش��ته باش��د اما به دلیل آن که مدتی افزایش نداشت، فعلا با افزایش سه برابری آن 
موافقت شد. بیداریان افزود: دیگر تصمیم مهم اخذ شده در جلسه دیروز این بود که به هریک 
از اعضای کمیس��یون ورزشکاران که مایل به فعالیت در سایر کمیسیون های ۱۸ گانه کمیته 

ملی المپیک است، درخواست خود را به مناف هاشمی و مهین فرهادی زاد اعلام کند.

فنایی:جوانگراییعلتبرخیازاشتباهاتداوریاست
 پیشکسوت داوری ایران درباره اشتباهات داوری در لیگ گفت: داوری ما به سمت 
جوانگرایی پیش می رود و طبیعی اس�ت که تجربه داوران ما کم باش�د و اشتباهات 

کمی بالا برود زیرا باید کم کم داوران ما پخته شوند.
محمد فنایی در گفت وگو با خبرنگار ورزش��ی ایرنا در مورد وضعیت داوری و انتقادات بسیاری 
از بازیکنان و مربیان به این وضعیت، اظهار داش��ت: داوری ما به سمت جوانگرایی پیش می رود و 
طبیعی اس��ت که تجربه داوران ما کم باش��د و اشتباهات کمی بالا برود زیرا باید کم کم داوران ما 
پخته شوند و تجربه بالایی کسب کنند و البته در فقدان VAR هم این وضعیت همینطور ادامه 
پیدا خواهد کرد و این تکنولوژی سطح انتظارها از داوری را نیز بالاتر برده است. اگر در باقی کشورها 
نیز VAR وجود نداشته باشد نیز همین وضعیت ما پیش می آید و در همین جام جهانی ۲۰۲۲ نیز 
دیدیم که حتی با وجود تکنولوژی بسیار بالا، چقدر اشتباهات داوری وجود داشت. وی ادامه داد: 
لیگ ما مشکلات و درگیری های فرهنگی دارد که عامل اصلی ناهنجاری شده است. این مسئله که 
تعداد کارت های نیمکت نشین ها از داخل زمین بیشتر شده یک فاجعه است و نشان دهنده سطح 
پایین تربیت در بازیکنان است که یا به ضعف کمیته انضباطی باز می گردد یا سیستم فدارسیون و 
آموزش. همین نکات است که به داوران نیز فشار مضاعف می آورد و تاثیر مستقیم بر روی قضاوت ها 
و تصمیم گیری ها نیز می گذارد زیرا بعضی اوقات تحمل فشارهای روانی این چنینی بسیار سخت 
 VAR می ش��ود و در تصمیم گیری نیز تاثیر می گذارد. پیشکسوت داوری ایران درخصوص ورود
به کشور عنوان کرد: برای ورود و استفاده از VAR خیلی آیتم های نرم افزاری و سخت افزاری نیاز 
داریم که باید خودمان را به روز کنیم. ما در بعضی استان ها کوچک ترین استانداردها مثل استادیوم 
مناسب را هم نداریم و اگر بخواهیم تنها در بعضی از فدراسیون ها این تکنولوژی را بگذاریم که دیگر 
حق به حقدار نمی رسد. فقدان VAR باعث شده که داوران بین  المللی مجوز قضاوت در بازی های 
خارجی را نتوانند کس��ب کنند و این برای ما خیلی زش��ت است زیرا خودمان را صاحب فوتبال و 

سطح اول آسیا می دانیم.

عصرآزادی/سرویس ورزشی: سرمربی تیم 
فوتبال تراکتور گفت: پس از دریافت گل دوم، 
به خوبی به بازی برگشتیم و می توانستیم گل 

سوم را هم به ثمر برسانیم.
 عصرآزادی آنلاین، »پاکو خمز« در نشست خبری 
بعد بازی مقابل گل گهر سیرجان، اظهار داشت: ما 
ام��روز جلوی یک تیم خوب، فوتب��ال قابل قبولی 
بازی کردیم و به نظرم امتیازی از دس��ت ندادیم؛ 

چرا که گل گهر در بالای جدول قرار دارد. 
وی اف��زود: قدرت تیم ها به کیفی��ت بازیکنان و 
کادرفنی اش وابس��ته اس��ت. ما امروز بازی خوبی 
انج��ام دادیم و با اینکه از حری��ف عقب بودیم، به 
بازی برگش��تیم و حتی می توانستیم گل برتری را 

هم به ثمر برسانیم.
خمز در پاسخ به س��وال خبرنگاری در خصوص 
مش��کلات تیم در جن��اح چپ و عدم اس��تفاده از 
تمام��ی تعویض ها، توضیح داد: بابت تعویض ها من 
تصمیم می گیرم و در خصوص رزاق پور هم، از نوع 

فوتبال این بازیکن رضایت دارم. 
وی در پاسخ به سوالی مبنی بر اینکه چرا بازیکنان 

تراکت��ور اخطاره��ای بی مورد دریاف��ت می کنند؟ 
افزود: ما سعی کرده ایم دریافت اخطارهای بی مورد 
را کم کنیم و پس از این نیز تصمیم جدی در این 

زمینه خواهیم گرفت؛ البته بازیکنان حریف هم به 
همان ش��دت بازیکنان ما اعتراض می کردند، ولی 

داور برخورد یکسانی نداشت.

س��رمربی تراکتور در پاسخ به این سوال که چرا 
بازیکن��ان تراکتور به راحتی داخل محوطه جریمه 
مرتک��ب خطای پنالتی می ش��وند؟ بیان کرد: این 
اتفاق در صورتی من را نگران می کند که خطاهای 
رخ داده واقع��ا پنالت��ی باش��ند. ولی بس��یاری از 

صحنه ها پنالتی نیستند.
وی در رابط��ه ب��ا وضعیت خ��ط دفاعی تیمش، 
توضی��ح داد: م��ا تلاش می کنیم آم��ار دفاعی تیم 
را بهب��ود دهیم. البت��ه باتوجه به نوع بازی تیم که 
پرس از جلو اس��ت، امکان دریافت گل وجود دارد؛ 
ول��ی باید تلاش کنیم تا تعداد گل هایی که به ثمر 
می رس��انیم، بیشتر از گل هایی باش��د که دریافت 

می کنیم.
خمز در رابط��ه با نقل و انتقالات تراکتور، گفت: 
لیس��تی از بازیکنان مورد نیاز را به باشگاه داده ام، 
یک هفت��ه فرصت باقی مان��ده و باید کمی عجله 
کنیم. به باش��گاه اعلام کرده ام که بازیکنان جدید 
باید ش��رایط تیم را بهبود بخش��ند. ما می خواهیم 
بازیکن��ی جذب کنیم تا کیفیت تیم را ارتقاء دهد؛ 

چرا که بازیکن معمولی نمی خواهیم.

مدیرعامل باش�گاه اس�تقلال با بیان اینکه از ریکاردو ساپینتو 
حمایت می کند گفت: حتم دارم روزهای خوبی در انتظار استقلال 
اس�ت. تا اینجای فصل در سوپرجام قهرمان شدیم و توان این را 

داریم که باز هم جام بگیریم.
به گزارش ایرنا، از روزی که علی فتح االله زاده س��کان مدیریت باش��گاه 
استقلال با مشکلات و حواشی زیادی که از گذشته به او ارث رسیده بود 
مواجه شد. مدیر آبی ها که در چند مقطع زمانی در استقلال فعالیت کرده 

اکنون کار سختی دارد تا بتواند این تیم را از مشکلات دور کند.
وی در گفت وگو با ایرنا به تشریح شرایط آبی های پایتخت پرداخت که 

شرح آنرا در زیر می خوانید:
بنظر می رس�د شکست مقابل س�پاهان در اصفهان، کار را برای 

استقلال در لیگ سخت کرد؟
اینکه استقلال شکس��ت خورد به طور حتم نتیجه قابل قبولی نیست. 
نه تنها من بلکه اعضای کاد فنی، بازیکنان و هواداران خش��نود نیستند. 
برخی شکست ها خیلی ناراحت کننده هستند. درست مثل بازی سپاهان 

که حق استقلال باخت نبود.
ام��ا ای��ن اتفاق افتاد و س��ه امتیاز مهم دیگر را در ک��ورس قهرمانی از 

دست دادید.
در این موضوع ش��کی نیس��ت. این بازی را می توان از چند جهت مورد 
بررس��ی قرار داد. استقلال خوب بازی کرد و باخت، در روزی که شکست 
خوردیم نمایش خوبی در اصفهان و خانه حریف داش��تیم. استقلال روی 
دو اتفاق و اش��تباه، شکس��ت خورد. در طول ۹۰ دقیقه جریان مس��ابقه 
نس��بت به حریف بهتر و سرتر بودیم، این برتری فنی در شرایطی رخ داد 
ک��ه چند بازیکن ثابت خود را بنا به دلایل مختلف در اختیار نداش��تیم. 
س��زاوار باخت نبودیم اما باید قبول کرد فوتبال بی رحم اس��ت، همیش��ه 

تیم��ی که خوب بازی می کند برنده نمی ش��ود و گاهی اوقات این چنین 
می ش��ود. این بعد فنی بود اما از نظر نتیجه گیری س��ه امتیاز از دس��ت 
دادی��م. بدون امتیاز زمین بازی را ترک کردیم و این چیزی نیس��ت که 

مورد رضایت مان باشد اما..
اما چی؟

بازیکنان زحمت خود را کش��یدند و نشان دادند که می توانند در ادامه 
لیگ، بهتر و روان تر بازی کنند. اگر به این تلاش، نتیجه گیری نیز اضافه 

شود اتفاقات خوبی در آینده برای استقلال رخ خواهد داد.
پس به نظر می رسد از ریکاردو ساپینتو همچنان حمایت می کنید.

مگ��ر نباید حمایت کنم؟ چرا نباید از س��رمربی تیمم حمایت کنم؟ از 
روزی که به استقلال آمدم از وی حمایت کردم و این کار را ادامه خواهم 

داد.
این حمایت تا چه زمانی ادامه خواهد داشت؟

همیشه ادامه خواهد داشت. من از سرمربی تیمم حمایت می کنم و این 

کار را باید انجام دهم، حتم دارم روزهای خوبی در انتظار استقلال خواهد 
بود. تا اینجای فصل یک جام گرفته ایم و در سوپرجام قهرمان شدیم. این 
توانایی را داریم تا در کنار هم باز هم جام بگیریم. اهداف مشترک داریم 

و در کنار هم تلاش می کنیم تا دل هواداران را شاد کنیم.
رابطه ش��ما با س��رمربی تیم چطور اس��ت؟ برخی  تلاش می کنند این 
رابطه را خ��راب کنند. رابطه خوبی داریم، خودتان می بینید رابطه ای که 
بر پایه احترام اس��ت میان مدیرعامل و س��رمربی استقلال بر قرار است. 
هر چند وقت یکبار با هم جلس��ه داریم و ح��رف می زنیم، ارتباط تلفنی 
داریم و می کوش��یم به هم کمک کنیم تا استقلال را به آن جایگاهی که 
لیاقت و اس��تحاقش را دارد برسانیم. اینکه برخی ها دنبال چی هستند و 
به چه چیزی فکر می کنند برای من و ما اهمیت ندارد. کارهای زیادی در 
استقلال داریم که باید انجام دهیم. واقعا وقت اضافی ندارم که بخواهم به 

مسائل حاشیه ای توجه کنم.
به قهرمانی در لیگ برتر امیدوار هستید.

نباید امیدوار باشم؟
فاصله استقلال با صدر جدول به هشت امتیاز رسید.

چه��ارده هفته از لیگ هنوز باقی مان��ده و ۴۲ امتیاز برایمان در پیش 
است. هزار و یک اتفاق ممکن است در ادامه لیگ رخ بدهد. نه تنها ناامید 
نیستیم بلکه امیدواری زیادی هم داریم. همیشه در فوتبال اتفاقاتی رقم 
می خورد که باور کردنش آس��ان نیست. همین جذابیت هاست که فوتبال 
را ب��ه هیجان انگیزترین ورزش دنیا تبدیل کرده اس��ت. با قدرت لیگ را 
ادامه می دهیم و حتم دارم در ادامه مسابقات اتفاقات جذاب و خوشایندی 

برایمان رخ می دهد.
مهم ترین نگرانی هواداران اس��تقلال پنجره نقل و انتقالاتی باشگاه بود 

که با تلاش های شما در حال باز شدن است.

فتحاللهزاده:امسالبازهمجاممیگیریم

کارش�ناس و پیشکس�وت فوتبال تبریز با 
اش�اره ب�ه اش�تباهات داوری علی�ه تراکتور 
گفت: با احترامی که برای داوران قائل هستم 
بهترین راه برای جلوگیری از این اش�تباهات، 
اس�تفاده از داوران خارجی در بازی های این 

تیم است.
اصغ��ر اعتباری در گفت و گو با ایرنا، اظهار کرد: 
از ابتدای فصل جاری چندین اشتباه فاحش داوری 
علی��ه تراکتور مانع از رس��یدن این تی��م به امتیاز 
کام��ل بازی ش��ده و اگر این اش��تباهات نبود چه 
بس��ا این تیم اکنون در صدر و در جمع بالانشینان 

جدول بود.
وی اضافه کرد: اعت��راض به بحث داوری پس از 
پای��ان بازی هیچ فایده ای ندارد چرا که بازی تمام 
ش��ده و امتیازات یا تقسیم شده و یا از دست رفته 
است و در بدترین حالت، داور محروم می شود و یا 

در یک رده پایین تر سوت می زند.
اعتباری خاطرنشان کرد: موضوع جالب در بحث 

داوری این اس��ت که تاکنون داوران در هیچ یک از 
بازی هایی که تراکتور بازنده ش��ده به نفع این تیم 
اش��تباه نکرده اند و همه اش��تباهات علیه تراکتور 
بوده و با اش��تباهات داوری تراکتور بازی های برده 

را با تساوی یا باخت به پایان برده است.
وی به داوری بازی تراکتور با گل گهر اشاره کرد 
و گفت: کار من تجزیه تحلیل داوری نیست اما هر 
کسی از فوتبال اندکی اطلاعات داشته باشد متوجه 
می شود که اولا بازیکن گل گهر که روی وی خطا 
اعلام ش��د در آفس��اید بود دوم اینکه خطایی روی 

این بازیکن صوت نگرفت.
اعتباری پیشنهاد داد: بهتر است تراکتور با هزینه 
خود ب��رای بازی هایش داور خارجی بیاورد چراکه 
داوران در کمیته داوران محدود هستند و هرکدام 
به نحوی دچار اش��تباه می ش��وند و این اشتباه در 

بازی های تراکتور بیشتر و فاحش تر می شود.
این کارش��ناس فوتبال اضافه ک��رد: تراکتور در 
بازی سوار بر بازی بود اما باید خط دفاعی و حمله 

را تقوی��ت کند و برای اینکار حتما نیاز نیس��ت که 
از خارج بازیکن بگیرد چرا که در تبریز و تیم های 
امید و پایه تراکتور بازیکنانی هستند که در صورت 

بکارگیری، می توانند بسیار تاثیر گذار باشند.
تی��م فوتبال تراکت��ور در بازی مقاب��ل گل گهر 
سیرجان در حالی با نتیجه ۲ بر ۲ به تساوی رسید 
ک��ه ابتدا ب��ا گل دقیقه ۶ کاوه رضای��ی جلو افتاد 
ام��ا در دقیقه ۳۰، با اعلام ضربه پنالتی از س��وی 
داور، بازی به تس��اوی کشید و پنج دقیقه بعد رضا 
شکاری دومین گل گهر با به ثمر رساند تا تراکتور 
ب��اری اولین بار در این بازی عق��ب بیافتد، برتری 
س��یرجانی ۵ دقیقه بیش��تر طول نکشید و هادی 
محم��دی در دقیقه ۴۰ بازی گل تس��اوی تراکتور 
را وارد دروازه حریف کرد تا امتیازات بازی بین دو 

تیم تقسیم شود.
تراکتور در بازی این فرصت را داشت تا با کسب 
سه امتیاز به رده پنجم صعود کند اما با تساوی در 

این بازی با ۲۳ امتیاز در رده ششم باقی ماند.

کارشناسفوتبال:داورخارجیبازیهایتراکتورراقضاوتکند
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عسگریان: 

بازسازیآزادی۶۰۰میلیاردهزینهدارد
داوری:

احداثخانهبسکتبالاتفاقتاریخیبرایاینرشتهخواهدبود

سرپرس�ت شرکت توس�عه و نگهداری اماکن ورزشی از 
آمادگی این ش�رکت ب�رای همکاری درخص�وص اجرایی 
شدن VAR در ورزش�گاه آزادی خبر داد و گفت: بودجه 

۷۳۵ میلیاردی مطلوب ما نیست.
مهیار عس��گریان سرپرست شرکت توس��عه و نگهداری اماکن 
ورزش��ی در گفت وگ��وی اختصاصی با ایرنا به تش��ریح اهداف و 

برنامه های این شرکت پرداخت.
وی با تفکیک اهداف این مجموعه به س��ه بخش توسعه سرانه 
ورزش، ساخت امکان ورزشی و نگهدای از این امکان گفت: در زمینه توسعه سرانه ورزشی به دنبال همکاری 
با فدراس��یون ها و توانمندسازی آن ها در راستای ارتقای جایگاه ورزش قهرمانی ایران در دنیا و افزایش سرانه 

موثر ورزش همگانی از طریق استفاده حداکثری از ظرفیت های ورزشی موجود هستیم.
عس��گریان با اش��اره به س��اخت امکان ورزش��ی به عنوان دومین هدف این مجموعه افزود: در حال حاضر 
۶۳۵ پروژه ورزش��ی در جریان س��اخت وجود دارد و این ش��رکت وظیفه دارد آن ها را به بهره برداری برساند. 
تکمیل پروژه ها بر اساس میزان پیشرفت فیزیکی و محل اجرای پروژه از منظر افزایش سرانه ورزشی موجود، 
برنامه ریزی و اولویت بندی می ش��ود. دیگر برنامه و هدف تعریف ش��ده در ش��رکت توس��عه و نگهداری اماکن 
ورزش��ی، رس��یدگی به وضعیت پروژه های ورزش��ی غیرقابل بهره برداری است که متاس��فانه به دلیل افتتاح 
زودهنگام پروژه ها در سنوات گذشته، قابلیت بهره برداری ندارند. در این زمینه با تاکیدات و دستورات سجادی 
مق��ام عالی وزارت ورزش و جوانان، اقدامات موثری برای تکمیل پروژه ها و فراهم آوردن ش��رایط بهره برداری 

آن ها توسط این شرکت انجام شد.
سرپرست شرکت توسعه درخصوص شیوه نگهداری از اماکن ورزشی گفت: در این بخش هم برنامه ریزی های 
زیادی ش��ده و اقدامات بس��یاری در دستور کار قرار دارد. در بسیاری از اماکن ورزشی لازم است برای حفظ و 
نگهداری اماکن، امکانات و تجهیزات مربوطه، در زمینه پویایی آن اماکن و مجموعه ها اقدام مفیدی انجام شود. 
به همین منظور پروژه های مختلف و جذاب سرمایه گذاری در مجموعه های مختلف ورزشی طراحی، برنامه ریزی 
و معرفی می شود که هم امکانات بهتر و مناسب تری برای عموم مردم و بهره مندی آن ها در محیط های ورزشی 
به وج��ود می آورد و هم فرصت مناس��بی برای س��رمایه گذاری جذاب و مفید برای س��رمایه گذاران علاقه مند 
به حوزه های ورزش��ی فراهم می کند. آنچه مس��لم اس��ت این که معرفی فرصت های جدید سرمایه گذاری در 
مجموعه های ورزشی ضمن ایجاد پویایی اقتصادی در صنعت ورزش، موجب می شود تا با دست پر به وظیفه 

نگهداری از اماکن ورزشی پرداخته شود.

رییس فدراسیون بسکتبال گفت: احداث خاته بسکتبال 
جدید، اتفاقی تاریخی برای این رشته خواهد بود.

به گزارش ایرنا، جواد داوری در حاشیه مجمع عمومی فدراسیون 
بس��کتبال در مورد وضعیت نمایندگان ایران در مسابقات غرب 
آسیا، اظهار داشت: دو نماینده خوب داریم که شهرداری گرگان 
و ذوب آهن هستند. علی رغم صحبت هایی که می شد، حضور در 
این مس��ابقات به صلاح تیم های ماس��ت. امیدوارم بازیکنان این 
تیم ها ش��رایط را برای تیم ملی بهتر کنند. حامد حدادی هم دو 
هفته پیش تحت عمل جراحی آش��یل پا قرار گرفت و در پنجره 

بعدی نمی تواند تیم ملی را همراهی کند. وی افزود: یکی از مش��کلاتی که باش��گاه ها و تیم ملی دارند، بحث 
پروازها اس��ت. برای ایران و نمایندگان غرب آس��یا شرایط سخت است چرا که پرواز مستقیم نیست و شرایط 
زمانی هم متفاوت اس��ت. به همین خاطر تیم ها در ابتدای حضور در تورنمنت کمی س��وپرایز ش��دند. با مرور 
زمان و گذش��ت چند بازی هم ذوب آهن و هم ش��هرداری گرگان به شرایط آرمانی رسیدند و به صدر جدول 
بازگش��تند. ذوب آهن هم این هفته دیدار مهمی با تیم بیروت دارد و امیدوارم ش��رایطش را در جدول تثبیت 
کند. رییس فدراسیون بسکتبال در پاسخ به ایرنا در مورد احداث خانه بسکتبال، گفت: خانه بسکتبال جدید 
پروژه بزرگی اس��ت و یک اتفاق تاریخی برای این رش��ته خواهد بود. نقش��ه ها و منابع لازم را تهیه و مشخص 
کرده ایم، به زودی و احتمالا از اواخر س��ال که دبیر زمین مدنظر ما را خالی کند، کار س��اخت و ساز را شروع 
 می کنیم. وی در رابطه با اینکه آیا سخت و سازهای علیرضا دبیر مشکل ساز می شود یا خیر، گفت: او مجموعه 
بزرگی را تجهیز می کند و فضایی را از ما برای اقداماتی گرفت که پس از کارهایش، آن قس��مت پاکس��ازی و 

در اختیار ما قرار خواهد گرفت.
داوری در مورد مجمع عمومی فدراس��یون، گفت: مجمع بیش��تر به عملکرد فدراسیون در سال ۱۴۰۰ و به 
زمان ریاس��ت طباطبایی باز می گشت و من کوتاه به فعالیت های فدراسیون اشاره خواهم کرد. به دلیل کرونا 
شرایط خاصی را سپری کردیم و الان هم به دنبال توسعه محوری و آموزش هستیم. با توجه به اردوهای تیم 

ملی، اعزام های متعدد )۱۹ اعزام( را داشتیم و تا پایان سال ۲ سفر دیگر در پنجره جام جهانی داریم.
وی گفت: اس��تعدادیابی را از شهرس��تان ها آغاز کردیم و به بحث ملی خواهیم پرداخت. گروه استعدادیابی 
کار خودش��ان را در ۸ منطقه آغاز کرده اند و کار به خوبی در حال انجام اس��ت. یکسان سازی آموزش مد نظر 
فدراسیون است و در صدد هستیم از پتانسیل و استعدادهای استانی به خوبی بهره ببریم.به دنبال کسب مدال 

و حضور در المپیک هستیم.
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